
Protokół Nr XXXVI/14
 sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński

odbytej  28 lutego 2014 r.
 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godz. 10 00 otworzył obrady XXXVI sesji Rady
Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył,  że na stan  rady wynoszący 15 radych  zgodnie z listą  obecności  w
obradach sesji uczestniczyło 13 radnych, co  stanowiło  quorum do podejmowania prawomocnych
decyzji i uchwał .
Radni nieobecni:
1.Agnieszka Lenda – nieobecność usprawiedliwiona 
2.Tomasz Nowicki – nieobecność usprawiedliwiona  
W obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy
Makowski   i sołtysi zgodnie z listą obecności oraz radca prawny Roman Janił.
Ponadto w obradach sesji  uczestniczyły dzieci  wraz z dorosłym mieszkańcem z miejscowości
Trzebiatów.
W końcowej części obrad sesji udział wzięła Pani Magdalena Wojciechowska osoba prowadząca
projekt „ Drogi dla Natury” - zadrzewienia przydrożne .
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Protokół  Nr XXXV/14 z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 30 stycznia 2014 r.
został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania.  
Przewodniczący rady odczytał porządek obrad XXXVI sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński.
Wobec braku uwag radni 13 głosami „za” przyjęli  porządek obrad XXXVI sesji  Rady Gminy,
według którego rada obradowała, a mianowicie : 

1. Sprawy regulaminowe:
- otwarcie obrad XXXVI sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXXV z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 30
stycznia 2014 r. 
- zatwierdzenie porządku obrad

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
   nieruchomości stanowiącej własność gminy 
4.Informacja Wójta Gminy o zgłaszanych żądaniach i wydanych decyzjach w roku 2013  
   związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego lub 
   jego zmiany 
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu
5.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców 
   Opinia Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty 
6.Ocena inwestycji zrealizowanych w 2013 roku pod kątem celowości i zasadności 
   Opinia Komisji Rewizyjnej  
7.Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach  
   awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego
   Sprawozdanie przedstawi Zastępca Wójta 
8.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
9.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
10.Odpowiedzi na interpelacje radnych
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11.Wolne wnioski i zapytania
12.Sprawy różne
13.Ustalenie terminu następnej sesji
14.Zamknięcie obrad sesji 
Ad.1
Jak wyżej.
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone.
Ad.3
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXVI/316/14  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy.
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami
„za” , „ przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę, która stanowi
załącznik nr 3 do protokołu.  
Ad.4
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek
przedstawiła  opinię  komisji  do  tematu  w  sprawie  informacji  Wójta  Gminy o
zgłaszanych  żądaniach  i  wydanych  decyzjach  w  roku  2013  związanych  ze  zmianą
wartości  nieruchomości  wskutek  uchwalenia  planu  miejscowego  lub  związanych  ze
zmianą  wartości  nieruchomości  wskutek  uchwalenia  planu  miejscowego  lub  jego
zmiany, a mianowicie : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu w dniu 25 lutego
2014 r. zapoznała się z informacją na w/w temat i ją przyjęła .
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili.
Ad.5
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił
opinię  komisji   do tematu dotyczącego oceny działalności  gminy na rzecz ochrony
zdrowia mieszkańców, a mianowicie : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa i  Oświaty  na  posiedzeniu  w dniu  25  lutego  2014  r.
przeanalizowała  informację  o  działalności  gminy  na  rzecz  ochrony  zdrowia
mieszkańców w roku 2013 . Komisja informację przyjęła i pozytywnie ją  zaopiniowała.
Radni uwag i pytań nie zgłosili. 
Ad.6
Z uwagi na nieobecność na sesji  Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Agnieszki Lendy
jej  członek Pan Marian Góra odczytał  opinię  komisji  do tematu dotyczącego oceny
zrealizowanych  inwestycji  w  roku  2013  pod  kątem  celowości  i  zasadności,  a
mianowicie:
Komisja  Rewizyjna  na  posiedzeniu  w  dniu  26  lutego  2014  roku  przeanalizowała
informację  o  zrealizowanych  inwestycjach  w  roku  2013  pod  kątem  celowości  i
zasadności . Komisja informację przyjęła .    
Radni uwag i pytań nie zgłosili.
Ad.7
Zastępca Wójta Jerzy Makowski omówił sprawozdanie za 2013 r.  z wysokości średnich
wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w
szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego.
Radni uwag i pytań do sprawozdania nie zgłosili.
Ad.8  
Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz  przedstawił informację na temat  działalności w okresie od
ostatniej sesji, a mianowicie:
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1. Zarządzeniem Nr 27/14 z dnia 28 stycznia 2014 r. dokonano   zmian budżetu gminy na 2014 r.
oraz ustalono układ wykonawczy do zmian  budżetu  gminy.
Zwiększono dochody budżetowe o kwotę 26 910,04 zł z tytułu dotacji celowych z budżetu państwa
na  realizację  zadań  zleconych  w  dziale  852  –  Pomoc  społeczna,  rozdziale  85215 –  Dodatki
mieszkaniowe i 85295 – Pozostała działalność. Zmiany dochodów spowodowały zmiany w planie
finansowym Urzędu Gminy.
Zwiększono wydatki budżetowe o kwotę 26 910,04 zł w dziale 852 – Pomoc społeczna, rozdziale
85215  -  Dodatki  mieszkaniowe  i  85295  –  Pozostała  działalność  na  wypłatę  dodatków
energetycznych i na pomoc finansową  dla osób uprawnionych do świadczenia pielęgnacyjnego.
Zmiany  wydatków  spowodowały  zmiany  w  planie  finansowym  Gminnego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej.
2. Zarządzeniem Nr 30/14 z dnia 31 stycznia 2014 r. dokonano zmian budżetu gminy na 2014 r.
oraz zmian w układzie wykonawczym poprzez:
Zmniejszenie i zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę 1 117 549 zł, z  czego 1 117 417 zł
związanych zadaniami własnymi a 132 zł z zadaniami zleconymi w działach:
-  w dziale 600 – Transport  i  łączność  (drogi  publiczne gminne i  wewnętrzne)  zmniejszono i
zwiększono o kwotę 6 000 zł;
-  w  dziale  700  -  Gospodarka  mieszkaniowa  (gospodarka  gruntami  i  nieruchomościami) 
zmniejszono i zwiększono o kwotę18 000 zł;
-  w dziale 750 – Administracja publiczna (urzędy wojewódzkie)  zmniejszono i  zwiększono o
kwotę 74 zł;
-  w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i  ochrona przeciwpożarowa (OSP) zmniejszono i
zwiększono o kwotę 820 373 zł;
- w dziale 758 – Różne rozliczenia (różne rozliczenia finansowe- rezerwa ogólna) zmniejszono o
kwotę 3 330 zł;
- w dziale 801 – Oświata i wychowanie (szkoły podstawowe) zmniejszono i zwiększono o kwotę
250 000 zł;
- w dziale 851 – Ochrona zdrowia (lecznictwo ambulatoryjne) zwiększono o kwotę 2 800 zł;
- w dziale 852 – Pomoc społeczna (świadczenia rodzinne i zasiłki stałe) zmniejszono o kwotę 58 zł
i zwiększono o kwotę 588 zł;
 - w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (gospodarka ściekowa i ochrona
wód, oświetlenie ulic, placów i dróg, pozostała działalność) zmniejszono i zwiększono o kwotę
7 400 zł;
- w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (domy i ośrodki kultury, świetlice i
kluby, pozostała działalność) zmniejszono i zwiększono o kwotę 12 314 zł.
Dokonano zmian w wydatkach bieżących poprzez zmniejszenie wydatków o kwotę  42 862 zł i
zwiększenie wydatków o kwotę 38 862 zł oraz w wydatkach majątkowych poprzez zmniejszenie
wydatków o kwotę 1 074 687 zł i zwiększenie wydatków o kwotę 1 078 687 zł.
Zmiany wydatków spowodowały zmiany w planach finansowych Urzędu Gminy oraz Gminnego
Ośrodka Pomocy Społecznej. Zmiany dokonano również w ramach funduszu sołeckiego.
W Referacie Gospodarki  Nieruchomościami i Rolnictwa

1) W dniu 17.02.2014 r. przeprowadzono rokowania na sprzedaż nieruchomości zabudowanej
budynkiem mieszkalnym przeznaczonym do rozbiórki, oznaczonej numerem działki 121/1 o
pow. 0,21 ha, położonej w obrębie Rogowo. Cena wywoławcza – 35 000,00 zł. Do rokowań
nie przystąpił żaden oferent. Rokowania zakończone wynikiem negatywnym.
2) W dniu 26.02.2014 r. przeprowadzono kolejne przetargi ustne nieograniczone po drugim
przetargu  zakończonym  wynikiem  negatywnym  na  sprzedaż  2  nieruchomości
niezabudowanych położonych w obrębie Sowno. Ceny 50 000,00 zł i 68 000,00 zł (netto). Do
przetargu nie przystąpił żaden oferent. Przetargi zakończone wynikiem negatywnym.
3) W dniu 20.02.2014 r. przeprowadzono drugie przetargi ustne nieograniczone na sprzedaż 4
nieruchomości niezabudowanych położonych w obrębie Grzędzice. Ceny od 49 000,00 zł do
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50 000,00 zł (netto). Do przetargu nie przystąpił żaden oferent. Przetargi zakończone wynikiem
negatywnym. Nieruchomości przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.
4)   Zgodnie  z  art.  7  ustawy z  dnia  11  kwietnia  2003  r.  o  kształtowaniu  ustroju  rolnego
poświadczono 36 oświadczeń o łącznej powierzchni użytków rolnych wchodzących w skład
gospodarstwa,  36  oświadczeń  o  osobistym  prowadzeniu  gospodarstwa  rolnego  oraz  13
oświadczeń o posiadaniu praktycznych kwalifikacji rolniczych.
5) Wydano  7  zaświadczeń  o  prowadzeniu  i  posiadaniu  gospodarstw  rolnych,  posiadaniu
nieruchomości  rolnych  położonych  na  terenie  gminy  w  obrębach:  Golina,  Trzebiatów,
Tychowo, Witkowo i Żarowo.
6) Wydano 19 zezwoleń na usunięcie drzew i krzewów.
7) Od 1 lutego br. do urzędu wpływają wnioski o zwrot podatku akcyzowego zawartego w
cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej

W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
1. Zadania wykonane

1) Usunięto awarię instalacji elektrycznej grzewczej wraz z wymianą modułu zegarowego oraz
    zainstalowano dodatkowy wyłącznik w świetlicy w Krąpielu.
2) Zakupiono olej grzewczy do kotłowni c.o. w Pęzinie 74 a.
3) Zakupiono opał do kotłowni c.o. przy obiektach gminnych: świetlica  w Koszewie i Skalinie,
    Ośrodku Zdrowia w Pęzinie, oraz Biblioteki ze sklepem w Skalinie.
4) Awaryjnie naprawiono instalację  c.o. w świetlicy w Skalinie.
5) Zakupiono materiały budowlane na odnowienie pomieszczeń przeznaczonych na utworzenie
    sali spotkań w świetlicy w Koszewie.
6) Uruchomiono kotłownię gazową, oraz instalację c.o. w świetlicy w Grzędzicach.
7) Wyremontowano wiaty przystankowe w miejscowości Trzebiatów i Lipnik
2.  Inne.
1) Wyrażono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:
- odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 6 szt,
- wydano decyzję na zajęcie i umieszczenie urządzeń nie związanych z infrastrukturą techniczną
  dróg gminnych- 13 szt.
3.Zadania w trakcie wykonywania
1) Budowa oświetlenia drogowego w miejscowości Grzędzice. 
2) Budowa punktów świetlnych w miejscowości Strachocin. 
3) Budowa oświetlenia drogowego w miejscowości Małkocin
4. Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego.
1) Przetarg na ”Usługę sporządzania projektów decyzji o warunkach zabudowy oraz o ustaleniu lokalizacji 
inwestycji celu publicznego na obszarze gminy Stargard Szczeciński. Przetarg został rozstrzygnięty. Umowę
w sprawie zamówienia publicznego podpisano z  Małgorzatą Wojtaś- Frankowską prowadząca działalność
gospodarczą pod nazwą  Małgorzata  Wojtaś-  Frankowska Studio  Architektury  i  Urbanistyki  z  siedzibą ul
Stefana Czarnieckiego  25 A, 73-110 Stargard Szczeciński.
2)  Przetarg  na  „Usługę  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla
terenu w  obrębie ewidencyjnym Święte”.
W przetargu wpłynęło 5 ofert:
Umowa w sprawie zamówienia publicznego zostanie podpisana w dniu 03.03.2014 roku, z firmą Lex Urbi
Paweł Niemiec, ul. Semaforowa nr 41/7, 52-115 Wrocław.
3) Przetarg na „Usługę zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy
Stargard Szczeciński dla terenów w obrębach ewidencyjnych Ulikowo i Krąpiel. 
W przetargu wpłynęło 6 ofert.
4) Przetarg na „Dzierżawę urządzenia samoczynnie rejestrującego wykroczenia w ruchu drogowym wraz z
pojazdem  samochodowym  oraz  zapewnieniem  szkolenia  i  obsługi  techniczno  –  serwisowej  dla  Straży
Gminnej Gminy Stargard Szczeciński”. 
Podpisano umowę z firmą OMB Olga Surdyk, z siedzibą ul. Zenitczyków nr 118, Brody, 66-100 Sulechów. 
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Wartość umowy która obowiązuje do dnia 31.12.2014 roku  to 101 515 zł brutto. 
5) Przetarg na obsługę eksploatacyjną i remontową dróg na terenie gminy Stargard Szczeciński.  
W postępowaniu wpłynęły 3 oferty:
Oferta nr 1.
Przedsiębiorstwo Remontowo- Budowlane  Maxbud , ul. Łabędzia 22, 73-110 Stargard Szczeciński.
Cena oferty : 17 308,33 zł. brutto. 
Oferta nr 2.
Trans- Masz Przedsiębiorstwo Transportu i Maszyn Drogowych Spółka Akcyjna, ul. Na grobli 4.
73-110 Stargard Szczeciński
Cena oferty : 25 335,94 zł. brutto. 
Oferta nr 3.
Bar Kaz Inżynieria Lądowa Maria Bartczak, ul. Władysława Reymonta 53 d, 73-110 Stargard Szczeciński.
Cena oferty : 20 781,47 zł. brutto. 
6) Przetarg na Wykonanie prac polegających na usuwaniu drzew i krzewów oraz pracach pielęgnacyjnych
drzew rosnących na nieruchomościach stanowiących własność gminy Stargard Szczeciński. 
W postępowaniu wpłynęły 3 oferty: 
Oferta nr 1.
HSGT s.c., ul. Norwida 18 a, 73-110 Stargard Szczeciński
Cena oferty 13 375,00 zł brutto.
Oferta nr 2.
Przedsiębiorstwo Usługowo- Handlowe WALDIX Grażyna Haręża, ul. Ku Słońcu 22C/1, 71- 073 Szczecin,
Cena oferty 22 430,00 zł brutto.
Oferta nr 3.
Firma Handlowo- Usługowa Michał Sokołowski, ul Lipowa 2, 72-003 Wołczkowo,
Cena oferty 12 394,00 zł brutto
W Referacie Planowania Przestrzennego 
Wydano:

− 29 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, 
−   2 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 
−   4 decyzje w sprawie przeniesienia decyzji o warunkach zabudowy, 
−16 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy, 
− 2  postanowienia  w  sprawie  zaopiniowania  zgodności  wstępnego  projektu  podziału
nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
− 3 wypisy i wyrysy z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
− 13  zaświadczeń  o  przeznaczeniu  terenów  w  miejscowym  planie  zagospodarowania
przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
gminy,
− 3  informacje  o  przeznaczeniu  terenów  w  miejscowym  planie  zagospodarowania
przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
gminy,
−17  zawiadomień  o  ustaleniu  oraz  o  zmianie  numerów  porządkowych  dla  budynków
mieszkalnych.

Ponadto wójt uczestniczył w następujących spotkaniach, a mianowicie:
- w XIV gminnym turnieju piłki nożnej halowej, który odbył się 5 lutego 2014 r. w Małkocinie;
- w spotkaniu w Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych (Strumiany), które  odbyło się 7 lutego
  2014 r. w Szczecinie;
- w spotkaniu z kuratorem Oświaty w sprawie podstawy programowej najmłodszych klas, które
  odbyło się 12 lutego 2014 r.;
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- w spotkaniu w ZODR Barzkowice na temat „BIOGAZOWNI w Polsce”, które odbyło się 14
   lutego 2014 r.;
- w otwarciu hotelu i spa „Akacjowy Dwór”, które odbyło się 20 lutego 2014 r. w Trzebiatowie 
- w zebraniach w OSP w Barzkowicach, Grzędzicach oraz Pęzinie;
- w zebraniu wiejskim w Witkowie Pierwszym 24 lutego 2014 r. oraz w Barzkowicach.
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili . 
Ad.9 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal poinformował o pismach jakie wpłynęły do Rady
Gminy od ostatniej sesji, a mianowicie:
- pismo Wójta Gminy do Przewodniczącego Rady Gminy dotyczące sprawozdania za 2013 r. z
  wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 
  w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński ,
- pismo Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie po dokonanej kontroli
  kompleksowej gospodarki finansowej Gminy za lata 2009-2012-  wnioski pokontrolne , które to 
  pismo  w całości odczytał przewodniczący rady,
- pismo Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie tj. doręczenie odpisu
  postanowienia z dnia 14 lutego 2014 r. wraz z uzasadnieniem ze skargi mieszkanki gminy na 
  uchwałę Rady Gminy Stargard Szczeciński Nr XXXII/291/13 z dnia 25 października 2013 r. w 
  przedmiocie rozpatrzenia skargi – odrzucono skargę,   
- pismo Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie tj. doręczenie odpisu
  postanowienia z dnia 14 lutego 2014 r. wraz z uzasadnieniem  dotyczącego sprawy ze skargi 
  mieszkanki gminy na uchwałę Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 29 listopada 2013 r. Nr 
  XXXIII/303/13 w przedmiocie odmowy uwzględnienie wezwania do usunięcia naruszenia 
  interesu prawnego lub uprawnienia dokonanego uchwałą Nr XXXII/291/13 Rady Gminy Stargard
  Szczeciński  z dnia 25 października  2013 r.  - odrzucono skargę.
Ad.10
Brak interpelacji.
Ad.11
Nie zgłoszono wniosków i zapytań. 
Ad.12
Radny Jarosław Kornet  w formie uwagi  zgłosił  problem dotyczący mieszkańców Strumian w
związku z istniejącą tam fermą norek stanowiącą uciążliwość dla mieszkańców  i rozwiązania tego
problemu poprzez sporządzenie-uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla tego obrębu. 
Przewodniczący rady zaproponował, aby zmiana dotyczyła  terenu całej gminy jako zakaz hodowli
norek.
Wójt Gminy odnosząc się  do tej  sprawy powiedział,  że można to zrobić  miejscowym planem
zagospodarowania przestrzennego albo zapisać w Studium, a potem powtórzyć w każdym rejonie
planem  miejscowym  i  tutaj  wójt  powiedział,  że  w  tej  sprawie  trzeba  będzie  porozmawiać
szczegółowo.
Zastępca  Wójta  przypomniał  co  ostatnio  w  tej  sprawie  się  działo,  o  czym  informował  na
poprzednich sesjach, a teraz zapoznał radnych z pismem Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego
w Szczecinie z dnia 12 lutego 2014 r. tj. zawiadomienie o rozprawie gdzie  stawiennictwo nie jest
obowiązkowe, która odbędzie się 17 kwietnia 2014 r.  w  sprawie ze skargi JONI MINK 
Spółki  z o.o. sp.k. z/s w Żdżarach na postanowienie Samorządowego Kolegium Odwoławczego w
Szczecinie z dnia 30 sierpnia 2013 r. w przedmiocie  nałożenia obowiązku przeprowadzenia oceny
oddziaływania na środowisko oraz sporządzenia raportu o oddziaływaniu na środowisko. Wójt
zapewnił, że mimo stawiennictwa nieobowiązkowego  to jednak gmina weźmie udział.
Następnie głos zabrał sołtys sołectwa Trzebiatów Roman Kłoda i poinformował, że uczestnictwo w
obradach dzisiejszej sesji dzieci i młodzieży wiąże się ze sprawą terenu- od agencji  pod nowe 
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boisko i nową  lokalizację placu zabaw. Sołtys dodał, że ta sprawa przejęcia terenu od agencji
ciągnie  się  już  prawie  rok  i  nie  ma  żadnych  efektów  i  dlatego  młodzi  ludzie  przyjechali
przedstawić  petycję do Wójta . 
Petycja do Wójta Gminy oraz Rady Gminy została odczytana przez przedstawicielkę młodzieży, a
następnie wręczona Wójtowi Gminy i Przewodniczącemu Rady Gminy . 
W trakcie dyskusji zastępca wójt wyjaśnił, że ten teren gdzie jest obecnie boisko  przygotowywany
był do sprzedaży o czym wiedział  obecny sołtys, potem został zniwelowany przez Holendra i stał
się boiskiem. Wyjaśniono dodatkowo,że w przypadku zakupu ziemi od agencji  przez Holendra
gdzie  ma być  lokalizacja  nowego boiska sportowego,  jest  zapewnienie Holendra  że ten teren
wyłączy. 
Radna Grażyna Gajewska zabierając głos m.in. powiedziała, że  lokalizacja w nowym miejscu
spowoduje, że będzie to teren w sąsiedztwie  pól uprawnych,  gdzie wykonywane  będą różne
zabiegi m.in. chemiczne, a obecne boisko zdaniem radnej ma dobrą lokalizację.
Przewodniczący  rady zabierając  głos  m.in.  powiedział  o  chęci  kupna gruntów należących  do
agencji przez rolników indywidualnych i obowiązujących zasadach sprzedaży oraz wspomniał, że
w przypadku Holendra, który nie posiada obywatelstwa polskiego zgodę na sprzedaż przez agencję
musi wyrazić Minister Rolnictwa Ponadto przewodniczący zobowiązał się, że tą sprawą się zajmie
i dodał że Agencja będzie musiała wyrazić  zgodę,  dzierżawca kupić może i przekazać  gminie.
Wspomniał  przewodniczący  o  pewnej  trudności  odnośnie  zasad  przekazywania   gruntów
agencyjnych dla gminy na określony cel, bo  wtedy musi być odpowiedni zapis w miejscowym
planie zagospodarowania przestrzennego – co poparł potem odczytaniem tego zapisu z ustawy. 
Radna Sylwia Więcek – zabierając głos przypomniała,że komisja której jest członkiem była w
miejscowości Trzebiatów i widziała obecne boisko, a  teren na którym się znajduje to boisko jest
własnością  gminy, teren boiska nie zawsze był zadbany-dodała radna. 
Mieszkaniec Trzebiatowa, który przybył  wraz z dziećmi na obrady sesji   zabierając głos m.in.
powiedział,  że  w  przypadku  obecnego  boiska  sportowego  to  jego  zdaniem  lokalizacja  jest
nieodpowiednia, bo za daleko od  wsi i to, że nie odbywały się tam praktycznie żadne mecze,  a
najbardziej  obecnie  zależy  na  boisku  małym  z  przeznaczeniem  dla  dzieci.  Odnosząc  się  do
obecnego  placu  zabaw dla  dzieci  powiedział,  że  na  ten  plac  zabaw  dzieci  nie  chcą  chodzić
podobnie jak na boisko sportowe.    
Radna Grażyna Gajewska odnosząc się do lokalizacji obecnego placu zabaw powiedziała że jej
zdaniem jest dobrą lokalizacją bo w środku wsi, należałoby tylko usunąć uwagi zgłaszane do tego
placu co potwierdził radny Kuźma Włodzimierz wskazując  zabezpieczenie budynku znajdującego
się na placu i dokończenie ogrodzenia.
Wójt Gminy zabierając głos m.in. powiedział, że w przypadku lokalizacji obecnego placu zabaw
jako wójt to  zrobił błąd  pozostawiając wybór  do  decyzji sołtysa wraz z mieszkańcami całego
sołectwa, bo uważał wójt, że taka decyzja będzie dobra, bo sami zdecydują.
Wójt  poinformował,że obecnie współpraca gminy z  agencją  jest  dobra,  zostały przedstawione
potrzeby gminy i obecnie gmina podpisze z agencją akt na trzy działki.
Wójt Gminy odnosząc się do sprawy nowej działki na końcu wsi pod lokalizację małego boiska i
placu  zabaw  uważa,   że  takie  rozwiązanie   sprawy  będzie  pozytywnym  zakończeniem  tego
problemu.
Przewodniczący rady kończąc dyskusję nad przejęciem od agencji placu na rzecz wsi powiedział ,
że będą prowadzone rozmowy w tej sprawie z agencją i tutaj wspomniał również o złym stanie
świetlicy wiejskiej  w Tychowie, a kończąc wypowiedź zaznaczył,że jest  zapewnienie ze strony
Wójta i radni też  raczej przychylają  się  do tej  propozycji  i dodał, że ta sprawa nie będzie tak
szybko załatwiona, bo są długie procedury,  ale jak dodał przewodniczący to sołectwo powinno
otrzymać  ten teren pod  boisko .
Kolejno głos zabrała Pani Magdalena Wojciechowska osoba zajmująca się  projektem „ Drogi do
Natury”  -  program  zadrzewień  i  poinformowała,  że   w  gminie  Stargard  Szczeciński  będzie
prowadzony ten projekt przy współpracy z organizacją Federacji Zielonych „Gaja” w Szczecinie . 
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Powiedziała  czego ten projekt dotyczy i z jakich etapów będzie się składał, a przede wszystkim 
zaprosiła do współpracy radnych i obecnych sołtysów. Powiedziała ,że gmina podpisała umowę ze
Stowarzyszeniem i wykład gminy to 5 tys zł, a osobą do współpracy w gminie to Pani Dorota
Mazur. 
Pani Magdalena mówiła o nowych nasadzeniach drzew, które to drzewa pozostaną w gminie , o
alejach  o  ekspertyzach  drzew  i  inwentaryzacjach,  a  następnie    ustalono  termin  kolejnego
wspólnego posiedzenia na dzień 21 marca 2014 r. 
Ad.13 
Przewodniczący Rady Gminy Edward  Kosmal  podał  termin  zwołania  następnej  sesji,  terminy
posiedzeń komisji wraz z tematami wynikającymi z planu pracy rady, a mianowicie : 
- XXXVII sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 28 marca 2014 r. godz. 1000

- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 24 marca 2014 r. o godz. 830  z tematem:
  Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów komunalnych z     
  terenu gminy – stanowisko komisji na sesję   
- komisja socjalno- porządkowa i oświaty dnia 25 marca 2014 r. godz.8 30  z tematem:
   Stan bezrobocia na terenie gminy – opinia komisji na sesję 
- komisja rewizyjna dnia 26 marca 2014 r. godz. 8 00     z tematami :
  Ocena wydatków bieżących Urzędu Gminy za miesiąc grudzień 2013 r.- opinia komisji na sesję ,
  Analiza zadłużenia gminy i prawidłowości spłaty zadłużenia – opinia komisji na sesję 
Ad.14
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad   sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  Edward  Kosmal
podziękował  wszystkim za udział  i  o  godz.12  30 zamknął  obrady XXXVI  sesji  Rady Gminy
Stargard Szczeciński.  
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